



一、開放對象: 僅開放給 114 學年度興大二村住宿生放置物品

(下學期原男宿住宿生請洽04-22840473)

二、開放地點:南棟2樓閱覽室

三、開放時間:(敬請配合儲藏室開放時間拿取物品)

## 開放存放日期

6/14(六) 13:00~15:00

6/15(日) 13:00~15:00

6/20(五) 13:00~15:00

6/21(六) 10:00~12:00

13:00~15:00

6/22(日) 08:30~12:00

### 開放領取日期

8/23(六)15:00~17:00

8/24(日)15:00~17:00

8/30(六)14:00~15:00

8/31(日)14:00~15:00

9/06(六)10:00~15:00

9/07(日)10:00~15:00

#### 備註:

1、 寄放物品須裝箱並且封裝完整,每位同學寄放物品以五箱為限【寢具(棉被、床墊、枕頭)、清潔用具(須綑綁為一組)、直立式電扇 冰箱不在五箱限制內】

2、 储藏室僅提供放置,不負保管責任,貴重物品敬請自行帶走切勿放置。

3、 放行李前可先到服務中心領取申請表,開放時間外不予寄放與領取。

興大二村男宿服務中心 敬啟



# Announcement on the opening of the storage room in summer for Xing-Da 2nd Village Dormitory

- 1. Eligible individuals: Only for 114 Semester Resident Students
  (Boarders in the original male dormitory next semester, please contact 04-22840473)
- 2. Storing place: Reading room on the 2nd floor of the South Building
- 3. Opening Date:

## for storing

6/14(Sat.) 13:00~15:00

6/15(Sun.) 13:00~15:00

6/20(Fri.) 13:00~15:00

6/21(Sat.) 10:00~12:00

13:00~15:00

6/22(Sun.) 08:30~12:00

### for taking

8/23(Sat.) 15:00~17:00

8/24(Sun.) 15:00~17:00

8/30(Sat.) 14:00~15:00

8/31(Sun.) 14:00~15:00

9/06(Sat.) 10:00~15:00

9/07(Sun.) 10:00~15:00

### Remarks or notes:

- 1. All items for storage must be properly packed in boxes and securely sealed. Each student is allowed to store up to five boxes. bedding (comforters, mattresses, pillows), bundled cleaning supplies, upright fans, and mini refrigerators are not included in the five-box limit.
- 2. The storage room is only for temporary placement, and we do not assume any responsibility for safekeeping. Please take your valuable items with you and do not leave them in the storage room.
- 3. Before storing your luggage, you can first obtain an application form at the service center. Luggage storage and retrieval are not available outside of the designated opening hours

Best regards,

The Service Center of Xing-Da 2nd Village Dormitory